
ORG.0012.6.2021 

P R O T O K Ó Ł  Nr 26/2021 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 29 września 2021 r. 

 

 Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1206. 

 

Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji 

2) Wojciech Wojtkowski 

3) Irena Wakuluk 

 

Nieobecni członkowie komisji: 

4) Roman Pawłowski 

 
Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

1) Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji 

2) Mieczysław Bartosiuk 

3) Aleksander Putko 

4) Grzegorz Wiktoruk 

 

Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej: 

1) Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji 

2) Izabela Marzena Jurczak 

3) Jerzy Olesiuk 

4) Tomasz Leoniuk 

5) Aleksander Dubiński 

6) Anna Jaroszuk 

 
Nieobecni członkowie komisji: 

7) Zenon Podbielski 

 

/Listy obecności w załączeniu/   Zał. Nr 1. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 

2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 

3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

4/ Pracownicy Urzędu Gminy. 

 

   Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  – 

Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej. 

 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie 

zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy– wnioskował o wprowadzenie do porządku posiedzenia 

rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektu uchwały w sprawie: 

- Upoważnienia Wójta Gminy Nurzec-Stacja do zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą 

Siemiatycze w sprawie powierzenia realizacji zadania w zakresie prowadzenia publicznego 

transportu zbiorowego na obszarze gmin Nurzec-Stacja i Siemiatycz. 



Wyjaśnił, że w związku z tym, że otrzymaliśmy informację, że Gmina Siemiatycze wyraża zgodę, 

na umieszczenie przystanku autobusowego na ich terenie potrzebna jest uchwała w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego. Na terenie Kolonii Moszczona Pańska mieszka aktualnie 

małżeństwo i 5-cioro dzieci, które potrzebują dowozu do szkoły. Od ostatniego miejsca zatrzymania 

autobusu do miejsca zamieszkania tych dzieci jest 2 km odległości, dlatego chcemy tą trasę 

wydłużyć. Znak przystankowy zostanie postawiony na terenie Gminy Siemiatycze, dlatego 

potrzebne jest porozumienie.  

 

Pan Jan Szpański – Przewodniczący Komisji Problemowo-Budżetowej zaproponował, aby 

wnioskowany projekt uchwały rozpatrzyć w punkcie 2 pkt. 8. 

 

 Uwag do porządku posiedzenia i wnioskowanej zmiany nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem uwag do proponowanego porządku posiedzenia Przewodniczący, 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia po zmianach . 

W wyniku jawnego głosowania porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie 13 

głosami za, w obecności 13 radnych, w następującym brzmieniu: 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

    1) Informacja o realizacji budżetu gminy za I półrocze 2021 r., 

    2) Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku szkolnego 2020/2021. 

2. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

    1) Zmian w budżecie gminy na 2021 r., 

    2) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028, 

    3) Przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nurzec-Stacja, 

    4) Szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów    

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

    5) Udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy 

Nurzec-Stacja, 

    6) Ustalenia regulaminu korzystania z Wieży Ciśnień w Nurcu-Stacji, 

    7) Przekazania do Wojewódzkiego sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora 

Rejonowego w Siemiatyczach na uchwałę Nr XIV/155/2020 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 

29 grudnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty oraz udzielenie odpowiedzi na skargę, 

    8) Upoważnienia Wójta Gminy Nurzec-Stacja do zawarcia porozumienia międzygminnego z 

Gminą Siemiatycze w sprawie powierzenia realizacji zadania w zakresie prowadzenia 

publicznego transportu zbiorowego na obszarze gmin Nurzec-Stacja i Siemiatycz. 

3. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 1-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

Informacje o stanie realizacji budżetu gminy za I półrocze 2021 r. przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Dyskusja: 

Pani Anna Jaroszuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytała, o gospodarkę 

mieszkaniową w planie dochodów 25,18%? 

 



Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że nie wykonaliśmy planu sprzedaży i 

sprzedaże zaplanowano na II półrocze 2021 r. W tej chwili zostały one wykonane, dlatego przy 

zmianach w budżecie będziemy przesuwać środki.  

 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, jakie mamy zaległości za 

śmieci?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że jest to zaległość w granicach 188-

190 tys. zł.  

 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, co stanowi 15,69% planu 

obsługa długu publicznego?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że wszystkie kredyty mamy w oparciu 

o Wibor1M (jednomiesięczny). W momencie kiedy zaciągaliśmy kredyty ten Wibor1M był na 

poziomie 1,62% – 1,64% plus marża banku. Najwyższą marżę banku mamy 0,9 % czyli poniżej  1%. 

W tej chwili Wibor1M już drugi rok utrzymuje się na poziomie 0,2% – 0,22% plus marża z czego 

wynika, że jest bardzo niskie. Nie możemy na początku roku planować tak jak na poziomie danego 

roku, ponieważ może się okazać, że stopy pójdą znacząco do góry. W chwili obecnej oprocentowanie 

jest bardzo niskie.  

 

Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Członek Komisji Rewizyjnej – stwierdził, że I półrocze 2021 r. 

zamknęło się deficytem w kwocie 398 080,69 zł.  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że jeśli chodzi o deficyt czy nadwyżkę, to 

są kasowe wykonane dochody i wydatki, czyli dochody minus wydatki, wydatki były wyższe niż 

dochody. Deficyt był planowany.  

 

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do informacji o stanie realizacji budżetu gminy za I półrocze 2021 r.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały informację o stanie realizacji budżetu gminy za I półrocze 2021r.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 2. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

Informacje o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku szkolnego 2020/2021 

przedstawiła Pani Wioletta Liana – Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego.  

 

Uwag do przedstawionej informacji nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku szkolnego 

2020/2021.  
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały opinię do informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za 

okres roku szkolnego 2020/2021. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 3. 



 

Do punktu 2-go: 

 

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do projektów uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r. przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Dyskusja: 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, ile wpłynęło wniosków o 

grant na instalacje fotowoltaiczne? 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że zgłosiło się niewiele osób chętnych, dlatego 

w najbliższym czasie uruchomiony zostanie drugi nabór wniosków o grant. Jeśli ktoś się nie 

zdecydował, a ma chęć przystąpienia to prosimy się zgłaszać. Mamy nadzieje, że mieszkańcy z tego 

skorzystają, ponieważ inwestycja zostanie dofinansowana w wysokości 65%.  

 

Pan Tomasz Leoniuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, o wynagrodzenia 

bezosobowe w ochronie zdrowia?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że w regulaminie działania Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych ustalone są stawki za posiedzenia komisji. Środki zostają 

wypłacane członkom komisji za posiedzenie.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 4. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 

2021-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Nurzec-Stacja na lata 2021-2028. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 5. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 



Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Nurzec-Stacja przedstawiła Pani Ewelina Derewońko. 

 

Dyskusja: 

Pani Irena Wakuluk – Członek Komisji Rewizyjnej – stwierdziła, że należy zmienić częstotliwość 

odbioru odpadów PET na raz w miesiącu. 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że w związku ze zmianą ustawy możemy zmienić 

częstotliwość odbioru odpadów niesegregowanych w okresie letnim na raz w miesiącu. Natomiast 

zmiana częstotliwości odbioru odpadów PET na raz w miesiącu narazi nas na wzrost kosztów. 

Kierowca wtedy będzie musiał przyjeżdżać raz w miesiącu, a nie raz na kwartał.  

 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – stwierdził, że skoro zmniejszamy 

częstotliwość odbioru odpadów niesegregowanych to możemy zwiększyć na odbiór odpadów PET.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że zależy nam na tym, aby było jak najtaniej. W 

związku z tym przedstawiliśmy zmianę w regulaminie, która mamy nadzieje pozwoli nam na 

utrzymanie, albo obniżenie ceny. Dodatkowe usługi wprowadzone do regulaminu na pewno nie 

spowodują obniżenia ceny odbioru odpadów.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Nurzec-Stacja. 
 

W wyniku jawnego głosowania 5 głosami za, 2 głosami przeciw, 6 głosami wstrzymującymi 

się, w obecności 13 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  

przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nurzec-Stacja.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 6. 

 

Do p. punktu 4-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

przedstawiła Pani Ewelina Derewońko. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów.  
 

W wyniku jawnego głosowania 7 głosami za, 1 głosem przeciw, 4 głosami wstrzymującymi 

się, w obecności 12 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 7. 

 

Do p. punktu 5-go: 

 



Projekt uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Nurzec-Stacja przedstawiła Pani Iwona Jadczuk. 

Dyskusja: 

Pan Jerzy Olesiuk – Członek Komisji Problemowo-Budżetowej – zapytał, jaka jest całkowita 

wartość lokalu mieszkalnego? 

 

Pani Iwona Jadczuk – poinformowała, że całkowita kwota to 18 090,00 zł.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży 

lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Nurzec-Stacja. 
 

W wyniku jawnego głosowania 7 głosami za, 3 głosami przeciw, 2 głosami wstrzymującymi 

się, w obecności 12 członków Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy 

Nurzec-Stacja. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 8. 

 

Do p. punktu 6-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Wieży Ciśnień w Nurcu-Stacji 

przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z Wieży 

Ciśnień w Nurcu-Stacji. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z 

Wieży Ciśnień w Nurcu-Stacji. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 9. 

 

Do p. punktu 7-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Białymstoku skargi Prokuratora Rejonowego w Siemiatyczach na uchwałę Nr XIV/155/2020 Rady 

Gminy Nurzec-Stacja z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty  oraz udzielenie 

odpowiedzi na skargę przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora Rejonowego w Siemiatyczach na uchwałę Nr 

XIV/155/2020 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty  oraz 

udzielenie odpowiedzi na skargę. 
 



W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora Rejonowego w Siemiatyczach na uchwałę Nr 

XIV/155/2020 Rady Gminy Nurzec-Stacja z dnia 29 grudnia 2020 r. w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty  oraz 

udzielenie odpowiedzi na skargę. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 10. 

 

Do p. punktu 8-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta gminy Nurzec-Stacja do zawarcia 

porozumienia międzygminnego z Gminą Siemiatycze w sprawie powierzenia realizacji zadania w 

zakresie prowadzenia publicznego transportu zbiorowego na obszarze gmin Nurzec-Stacja i 

Siemiatycz przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał 

pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie upoważnienia Wójta gminy Nurzec-Stacja do 

zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Siemiatycze w sprawie powierzenia realizacji 

zadania w zakresie prowadzenia publicznego transportu zbiorowego na obszarze gmin Nurzec-Stacja 

i Siemiatycz. 
 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 13 głosami za, w obecności 13 członków 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta gminy Nurzec-

Stacja do zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Siemiatycze w sprawie powierzenia 

realizacji zadania w zakresie prowadzenia publicznego transportu zbiorowego na obszarze gmin 

Nurzec-Stacja i Siemiatycz. 

/opinia w załączeniu/   Zał. Nr 11. 

 

Do punktu 3-go: 

 

Sprawy różne i wolne wnioski: 

 

Pani Irena Wakuluk – Członek Komisji Rewizyjnej – zapytała, kto nadał numery tabliczek 

informacyjnych w miejscowości Stołbce, ponieważ zauważyła, że nie wszystkie domy zostały ujęte.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że Sołectwo i Rada Sołecka. Zawsze prosimy, 

aby sołectwo przedstawiło nam konkretnie jak chcą oznakować tablice. Na podstawie tej wiedzy 

ustawiamy tabliczki. 

 

 Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący posiedzenia: 

 

Jowita Radzikowska                             Jan Szpański 
 

 

 


